

Title (en)
Horse bridle bit.

Title (de)
Gebiss für Pferdezaumzeuge.

Title (fr)
Mors pour harnais de cheval.

Publication
EP 0353726 A2 19900207 (DE)

Application
EP 89114242 A 19890802

Priority
DE 3826673 A 19880805

Abstract (en)
The horse bridle bit comprises a mouthpiece and lateral cheek rings which are movably connected to the ends of the mouthpiece and to which cheek straps and reins can be attached. The ends of the mouthpiece (1) are arranged, in a slidingly moveable manner, on a forward-pointing curved section (3) of the cheek rings (2) between an eye for attaching the cheek strap (7) to the cheek ring (2) and a further eye (4), lying opposite the former, for attaching the curb-rein (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Gebiß für Pferdezaumzeuge besteht aus einem Mundstück und seitlichen, mit den Enden des Mundstücks beweglich verbundenen Backenringen, an denen Backenriemen und Zügel befestigbar sind. Die Enden des Mundstücks (1) sind auf einem nach vorn weisenden Bogenabschnitt (3) der Backenringe (2) zwischen einer Öse zur Befestigung des Backenriemens (7) am Backenring (2) und einer weiteren, der ersten gegenüberliegenden Öse (4) zur Befestigung des Kandarenzügels (10) gleitend beweglich angeordnet.

IPC 1-7
B68B 1/04; B68B 1/06

IPC 8 full level
B68B 1/04 (2006.01); **B68B 1/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
B68B 1/06 (2013.01)

Cited by
FR2978754A1; EP0842893A3; WO0204344A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0353726 A2 19900207; EP 0353726 A3 19910116; EP 0353726 B1 19940504; AT E105265 T1 19940515; DE 3826673 A1 19900208;
DE 3826673 C2 19970227

DOCDB simple family (application)
EP 89114242 A 19890802; AT 89114242 T 19890802; DE 3826673 A 19880805